

Regulations on HKICPA/HKABE Joint Scholarships for BAFS

香港會計師公會/香港商業教育學會「企會財」獎學金規章

Objective: The aim of the scholarships is to recognize secondary students who have achieved

an excellent result in the subject of "Business, Accounting and Financial Studies"

(BAFS) in their schools.

目的: 此獎學金之目的為表揚校內「企業、會計與財務概論」科(企會財)成績優異之學生。

Eligibility and Award Procedures 申請資格及程序

A) Eligibility 申請資格

1. All secondary schools offering the subject BAFS with accounting/business management strand are eligible for nomination of the scholarships.

凡有開辦「企會財」科會計/商業管理學習範疇的中學均可提名學生申請此獎學金。

2. Each eligible secondary school may nominate one full-time F.5 student who ranked the first in the BAFS accounting/business management strand within the whole form (based on F.4 full year result) for the scholarship. If the school has both accounting and business management strands, one quota of scholarship nomination will be available for each strand.

符合以上條件之中學可提名一位修讀「企會財」會計/商業管理學習範疇之中五學生申請此獎學金,該獲提名之學生需於中四全年成績考獲「企會財」科目全級第一名。如果該校同時開辦會計和商業管理學習範疇,每個學習範疇均可獲獎學金提名名額各一個。

B) Award Procedures 獎學金申請程序

1. Nomination is to be submitted by school. Completed online nomination form, together with copy of nominee's academic transcript of last academic year and a recommendation letter from School Principal/BAFS Panel Head should be submitted online to the HKICPA for consideration.

申請表格需由學校提交。填妥之網上申請表格連同獲提名學生之上學年成績報告及校長/企會財科主任簽署之推薦信副本須一併於網上交回HKICPA評選及審核。

2. The organizing bodies reserve the right of final decision. Any school which has been granted an award should not assume that the same award will be granted automatically in the following year.

主辦機構將保留最終決定權。成功獲取獎學金之學校,不應假設下年度可自動獲頒獎學金。

Value of Scholarship 獎學金價值

The scholarship recipient will receive a cash prize of HK\$300. 獎學金得獎者將獲頒贈港幣 300 元現金獎。

HKICPA/HKABE 香港會計師公會/香港商業教育學會有限公司 September 2025 二零二五年九月